

Date: 26th of Feb 2025

التاريخ 26 فبراير 2025 م

**Subject: Organizational Announcement - Chief Commercial Officer (CCO)**

**الموضوع: إعلان تنظيمي - المدير التنفيذي التجاري**

Dear Valued Customers,

عملاءنا الكرام،

We are pleased to announce the appointment of Mr. **Ahmed Aubad Qatan** as the **Chief Commercial Officer (CCO)** of Port of Salalah, effective from **March 1, 2025**.

يسعدنا أن نعلن عن تعيين السيد أحمد عويد قطن في منصب المدير التنفيذي التجاري (CCO) لميناء صلالة، اعتباراً من 1 مارس 2025.



Ahmed has been a vital member of the POS team, currently serving as the Head of Projects and Strategy Development. His vast experience at the Port of Salalah has helped him build a solid reputation with both our customers and stakeholders.

لقد كان أحمد عضوًا أساسيًا في فريق ميناء صلالة، حيث يشغل حاليًا منصب رئيس المشاريع وتطوير الاستراتيجيات. إن خبرته الواسعة في ميناء صلالة قد ساعدته في بناء سمعة قوية بين عملائنا والمساهمين.

Ahmed and Port of Salalah Team is looking forward to strengthening our partnership and will always remain committed to delivering the excellence you expect from us.

يتطلع أحمد وفريق ميناء صلالة إلى تعزيز شراكتنا، وسنظل ملتزمين بتقديم التميز الذي تتوقعونه منا.

Thanking you for all your co-operation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم

Should you have any general concerns and/or queries, please reach out to:

لأية استفسارات عامة يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني:

[customercare@salalahport.com](mailto:customercare@salalahport.com)

[customercare@salalahport.com](mailto:customercare@salalahport.com)

Best Regards,

مع تحيات،

Port of Salalah Team.

فريق العمل في ميناء صلالة.